

No. 61352

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 49006. **Multilateral**

Open Memorandum of Understanding (MOU) between the Participating EUCLID Parties regarding their Participation in the Educational Framework defined herein (with annex). New York, 5 March 2008

Registration with the Secretariat of the United Nations: EUCLID, 3 October 2011

Done at New York on 4 November 2011

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 49006. **Multilatéral**

Protocole d'Accord (Mémorandum of Understanding - MOU) ouvert entre les parties participantes EUCLIDE concernant leur participation au cadre éducationnel défini ici (avec annexe). New York, 5 mars 2008

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : EUCLIDE, 3 octobre 2011

Fait à New York le 4 novembre 2011

Pour le Secrétaire Général